娛樂業^{開業} 娛樂業變更代徵娛樂稅款申請書

申	4	青	日		期	:	牟	Ē.	月		日				營業人統一編號											
•			逆更		日期	:	身		月		日				娱	樂新	紀稅	籍編號								
申	請	Ī	事	項	設	立	負責	人變更	名稱	變更	營業地	か 後更	通酬	如變更	娛樂	項目變	绠 娱	樂設備變	更營	耕	變更	營業	面積變	更	其	. 他
(請	打	$\sqrt{}$)	01		02		03		04		05		06		()7	0	8		09		(0	
娱	樂	業	名	稱													•		•				•			
*k	ᆀ	此	1.1.	, ,			縣		鄉鎮		村						路		段			弄			樓	
誉	業	÷	地	址			市			市區			里					街		巷			號			室
通	≟I	1	Lh	J.L			縣			鄉釗	<u></u>		村					路		段			弄			樓
型	គា	<i>\</i>	地	圳			市			市區	<u> </u>		里					街		巷		_	號			室
負	責	人	姓	名								身分	證統	一編	號											
户	藉	Ē	地	址		縣			鄉鎮			村		,				路		段					樓	
<i>/</i>	杯	首	地	址			市		市[2		里					街			巷		號		室	
營	業	É	時	間	自			時至			時			【店]									
炊	ᆀ	۷.	工	仕	ŧ						LT.	電	話	-			5] 5]									
誉	業	•	面	積							坪				3子											
									娛樂	項目						娱	樂設	備(村	臺數	•	房間	引數	或座	位	數)
娱			項	目																						
及	娱	樂	設	備																						
		闊	係			姓名			出生年月日				負え	、松(<u> </u>	<u>, , , , , , , , , , , , , , , , , , , </u>	44.	統一編號				出資金額		(;	-)	
	夥		記事			7270			шз	<u>- /、</u> 住		户			支	<i>/</i> ()	居	37HJ 7J)(, 所		Щ	只 3	亚吸		ر ت	
合		合							年						<u>~</u>				1/1							
組			夥			L				·																
必	填								<i>F</i>	r	1 -	,	1 1				1									
欄	位	合	夥	人					平	月	E	1														
	_								年] E	1														
		合	夥	人					-1	<i>)</i> ,	, -	<u>' </u>														
					娱	樂	.	¥ ;	蓋	章							負	責)	(蓋		 章			
						-/1																	'			
														1												
存	肯			註																						
"	•																									

- 一、本申請書不得挖補或浮貼,如有少數文字增加刪改者,應在增加或刪改處加蓋負責人印章。
- 二、申請書內凡加用數字填寫者,一律均用阿拉伯數字填寫,例如:1·2·3·4·5·6·7·8·9·0等。
- 三、「營業人統一編號」欄:填寫娛樂業使用之統一編號。
- 四、 「娛樂稅稅籍編號」欄:填寫娛樂業使用之娛樂稅稅籍編號。【設立免填】
- 五、「申請日期」欄:填寫申請人送件當天日期。
- 六、「開業(變更)日期」欄:請填寫實際營業(變更)日期。
- 七、「申請事項」欄:按實際申請辦理事項在方格內打V。
- 八、「娛樂業名稱」欄:請填寫申請設立登記之娛樂業名稱,如係娛樂業名稱變更者, 請填寫變更後之娛樂業名稱。
- 九、「營業地址」欄:請填寫實際營業之詳細地址。如係營業地址變更者,請填寫變 更後實際營業之詳細地址。
- 十、「通訊地址」欄:請填寫可實際收受稽徵稅捐各種文書之詳細地址。如係通訊地址變更者,請填寫變更後可實際收受文書之詳細地址。
- 十一、「負責人姓名」「身分證統一編號」欄:請檢附身分證正反面影本,填寫負責 人姓名及其身分證統一編號,如係負責人姓名變更者,請填寫變更後之負責人姓 名及其身分證統一編號。
- 十二、「戶籍地址」欄:請填寫申請登記時負責人之戶籍地址,如係負責人變更登記者,請填寫變更後負責人申請時之戶籍地址。
- 十三、「營業時間」「營業面積」欄:請填寫經營娛樂項目之營業時間及營業面積,如係營業時間或營業面積變更者,請填寫變更後之營業時間或營業面積。
- 十四、「電話」欄:請確實填寫在格內,有分機者亦請一併填寫,方便聯絡。
- 十五、「娛樂項目」「娛樂設備」欄:請詳細填寫經營娛樂項目及娛樂設備(檯數、 房間數或座位數),如娛樂項目或娛樂設備變更者,請填寫變更後之娛樂項目或 娛樂設備。
- 十六、 合夥組織「關係人登記事項」欄:為執行業務之合夥人,請檢附身分證正反面 影本,填寫均應與附送之身分證資料相符。

Application Form for Collection of Amusement Tax for New Establishment or Change of Registration Items for Amusement Industry

										A		ısine strat	ess tion No						
Application Date: / / /(yyyy/mm/dd)											1	Amus	eme	nt Tax					
Date of starting (changing) business : / /								/(yyyy/mm/dd)				Regist	tratio	on No.					
Items in Application (mark ∨)		ment	Chang of Persor in- Charg	Cha N	Change of Name		nge of iness lress	Chan Mai Add	ling	Amusement Items		ement	Amu Fac	nge of sement ilities	Chang Busii Ho	ness	Business Area(m ²)		Others
		01	02	03		04		05		0	6		07		80		09		00
Company Name																			
Busin	ess Address																		
Maili	ng Address																		
	ame of n-in-Charge							ID N	lo.										
	ousehold																		
	ldress of n-in-Charge																		
Busi	ness Hours			Telephone [H		【Of	ome]											
Business Area							[E-1				1]								
			A	8	1	Amusement Facilities (No. of tables, rooms or seats)													
Л тиса	nent Items &																		
	acilities																		
	Details of Related	Nam	e	Da	te of B	irth	ID							ion No.	Capi	tal Co	ntribu	ted (NT\$)
	Parties				, ,		1	Do	micil	e or	Res	sidence)		1				
To be	Partner			уууул	mm/c	dd													
compl eted by	1 urtilei																		
Partner -ship	Partner			уууул	/mm/c	dd													
										ı									
	Partner			уууу/	mm/c	dd													
Seal of Amusement Industry													Seal	of Pers	Charg	ge			
		-																	
1	Notes								<u> </u>										

Explanatory Notes:

- 1. The application form cannot be modified with attachment. If minor change of words are required, the person-in-charge should stamp the seal on the modified place.
- 2. Please use Arabic numerals for the columns that needed to fill in numbers. (e.g. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 0, etc.)
- 3. Business Administration No. : fill in the business administration number of the amusement industry.
- 4. Amusement Tax Registration No. : fill in the amusement tax registration number of the amusement industry. (Not required to fill in if apply for new establishment)
- 5. Application Date: fill in the actual application date.
- 6. Date of starting (changing) business: fill in the actual date of starting (changing) business.
- 7. Items in Application: mark "v" according to the actual application items.
- 8. Company Name: fill in the company name that applies for registration; for the change of name, please fill in the new name.
- 9. Business Address: fill in the actual address of the business entity in detail; for the change of business address, please fill in the new address.
- 10. Mailing Address: fill in the address in detail that will receive documents from tax collection agencies; for change of mailing address, please fill in the actual recipient's address.
- 11. Name of Person-in-Charge, ID No.: enclose copies of the front and back side of ID card, fill in the name of the person-in-charge and his/her ID No.; for the change of name of the person-in-charge, please fill in the name changed and his/her ID number.
- 12. Household Address of Person-in-Charge: fill in the household registration address of the person-in-charge when applying for registration; for change of person-in-charge, please fill in the new person-in-charge's household address.
- 13. Business Hours, Business Area: fill in the business hours and business area of amusement items; for change of business hours or area, please fill in the new business hours or area.
- 14. Telephone No.: fill in the telephone number correctly, and please fill in the extension numbers if there are any.
- 15. Amusement Items & Facilities: fill in the detailed amusement items and facilities (number of tables, rooms, or seats); for change of amusement items or facilities, please fill in the new amusement items or facilities.
- 16. For Partnership, Details of Related Parties: fill in the data of related parties and enclose copies of the front and back side of business partner's ID card.